

Salt Lake မြို့ ခရိုင်ကျောင်း
အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း အစီအစဉ်

အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း
အစီအစဉ် ဆိုတာ ဘာလဲ။

Salt Lake မြို့ ခရိုင်ကျောင်းရှိ အချိန်ပို တိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း အစီအစဉ် (ELP) တွင် အလွန် စာတော်ပြီး တွေးခေါ်မြော်မြင်မှု စွမ်းရည်ကို ပြသသော သူငယ်တန်း- 8 တန်းအထိ ကျောင်းသူသားများအတွက် ပညာရေးဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများကို ကမ်းလှမ်းပေးနေပါသည်။ ဤအစီအစဉ်ကို လိုအပ်သည့် မူလတန်း ကျောင်းသူသားများသည် စာဖတ်ခြင်း နှင့် သင်္ချာတွင် မိမိတို့အသက်အထက်ရှိ သော အရွယ်အုပ်စုများထက် ပိုမိုပြီး ကောင်းမွန်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်လေ့ ရှိသည်။ ဤအစီအစဉ်ကို လိုအပ်နိုင်သည့် အလယ်တန်း ကျောင်းသူသားများသည် ဂုဏ်ထူးများ သို့မဟုတ် သာလွန်အ ဆင့်မြင့် အတန်းများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသူများ ဖြစ်ပါသည်။ မည်သည့် လူမျိုး အသားအရောင်၊ ယဉ်ကျေးမှု သို့မဟုတ် မိသားစု ဝင်ငွေ များကိုမဆိုဘဲ ကျောင်းသူသားများ အားလုံးတို့မှ လျှောက်ထားရန် အရည် အချင်းပြည့်မီပါသည်။

အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း
အစီအစဉ်သည် ကျွန်ုပ် ကလေး အတွက်
ဟုတ်မှန် ပါသလား။

အောက်ဖော်ပြပါများသည် သင့် ကလေးအား များစွာ သို့မဟုတ် အများဆုံး ဖော်ပြနေပါက ဤအစီ အစဉ်သို့ သင့်ကလေးအား ညွှန်းဆို လွှဲပြောင်းရန် သင် စဉ်းစားသင့်ပါသည်။

- ✦ ၎င်းတို့တွေးခေါ်မြော်မြင်မှု စွမ်းရည် ကြီးမားမှု အနည်းငယ်ဖြင့်
- ✦ အသစ်သော အတွေ့အခေါ်များကို နားလည်သဘောပေါက်ခြင်း
- ✦ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာအပေါ် စိတ်ထက်သန်
- ✦ ပြင်ဆင်မှုကို ပြုပြင်ဆင်ဆင်ရာသူ တစ်ဦးဖြစ်ခြင်း
- ✦ အခါအားဖြင့် အလွန် ကိုယ်တိုင်-ဆန်းစစ်ဝေဖန်တတ်ခြင်း
- ✦ အချို့မျိုးသား အခြေအနေများထဲတွင် ရယ်ရှင်ဖွယ် နေတတ်ခြင်း အသက်အရွယ်တွင်
- ✦ ကျယ်ပြောသော ဝေါဟာရစာလုံး အသုံးပြုခြင်း သိချင်စိတ် ပြင်းပြခြင်းအပေါ်တွင်
- ✦ ကြီးမားသော သဘောတူညီမှုကို ပြုပြင်ဆင်ဆင် ဆက်ဆံဆွဲဆောင်မှုများအပေါ်တွင်
- ✦ ရှင်သန်မှုရှိခြင်း ခံစားမှုများကို ခိုင်မာပြီးဆန်စွာ သက်သေသောကော ပြောခြင်း
- ✦ စိတ်ကူးသက်သက် ဆက်သွယ်မှုများကို ပြုလုပ်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်း
- ✦ ဆက်သွယ်မှုများ

SALT LAKE CITY
SCHOOL DISTRICT
Your Best Choice

အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း
အစီအစဉ် 440 E 100 S, SLC, UT 84111
801-578-8573

SALT LAKE
မြို့ ခရိုင်ကျောင်း

အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး
လေ့လာသင်ယူခြင်း အစီအစဉ်

သာယာနှစ်သော
အရည်အချင်းပိုင်ကိုယ်စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ
အတွက် အထူးပြုပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ



မေလ၊ 2017 တွင် ပြင်ဆင်မွမ်းမံခဲ့သည်

အချိန်ပိုတိုးချဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူခြင်း အစီအစဉ်

Salt Lake မြို့ခရိုင်ကျောင်းမှ အလွန်
စာတော်ပြီး တွေးခေါ်မြော်မြင်မှု
စွမ်းရည်ရှိသော ကျောင်းသားများ အတွက် အစီအစဉ်၏
များစွာသော အခွင့်အရေးများကို ကမ်းလှမ်းပေး ပါသည်။

မူလတန်း ELP ဝန်ဆောင်မှုများ -

အထူးသီးသန့်နေရာ အတွက် အစီအစဉ် များ ကို
ခရိုင် အတွင်းရှိ မူလတန်း ကျောင်းတိုင်း၌ ပြုလုပ်
ပြုလုပ် ပေးလျက်ရှိပြီး ကျောင်းသူသား များအား
ခွဲခြမ်းထုတ်ဖော်ရန် ကျောင်း ဖွင့်ရက်များ၌ အချိန်ပို တိုးချဲ့ပြီး
လေ့လာသင်ယူခြင်းကို တစ်ပတ်လျှင် သုံးနာရီ ပံ့ပိုးသင်ကြား
ပေးပါသည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ဤကျောင်းသားများ သည်
အတန်း 4-6 တန်းဖြစ်ပြီး ဆရာ များက
အကြောင်းအရာအလိုက် ညွှန်ကြားချက်မှတစ်ဆင့် Utah
Core Standards အား အချိန်ပိုတိုးချဲ့
သင်ကြားပေးပါသည်။

တစ်ရက်အပြည့် မဂ္ဂနက် အစီ အစဉ်များ

(Magnet Full Day Programs) ကို အီမာစန်
(Emerson)၊ ဟောသုန်း (Hawthorne) နှင့် ဝီတီယာ
(Whittier) မူလတန်းကျောင်းများ၌ ဖွင့်လှစ်ထား ပါသည်။
မဂ္ဂနက် ELP အတွက် အရည်အချင်း ပြု
ပြည့်ရှိသော ကျောင်းသူသားများသည် မိမိတို့အနေဖြင့်
လျှင်မြန်စွာ ပိုတက်သွား နိုင်မည့် ပညာရေး အစီအစဉ်ကို
လိုအပ်ပြီး ပို၍ နက်နဲမှု၊ ခက်ခဲစွမ်းထွေး မှုနှင့် တင်းကျပ်မှု
များကို လိုအပ်သည်။ K-3 မူကြိုကျောင်းသူသားများ နှင့်
မိမိတို့၏ မိသားစုများသည် Salt Lake မြို့ခရိုင်ကျောင်း
နယ်နိမိတ်အတွင်း၌ နေထိုင်ကြရပါမည်။ Magnet ELP
International Pathways အစီအစဉ်ကို Emerson
မူလတန်းကျောင်း၌ ဖွင့်လှစ်ထားပြီး၊ ဝီတီယာ အင်္ဂလိပ်
ဘာသာ-အပြန်အ လှန်ဖြင့် သင်တန်းသွင်းခြင်း အစီအစဉ်
သည် အရည်အချင်းပြည့်ရှိသည့် ကျောင်းသူသားများအား
ဘာသာစကား နှစ်မျိုးတတ်လာရန် နှင့် ဘာသာနှစ်မျိုး ဖြင့်
စာရေးတတ်ဖတ်တတ်လာသည့် အခွင့်အရေးကို
ပံ့ပိုးပေးထားသည်။

အလယ်တန်းကျောင်း ELP ဝန်ဆောင်မှုများ -

အထူးသီးသန့်နေရာ အတွက် အစီအစဉ်များ

ကို ခရိုင်အတွင်းရှိ မြင့်သော အထူးသီးသန့်နေရာ
အလယ်တန်းကျောင်း ငါးကျောင်း များ၌ ပြုလုပ်ပေး
လျက်ရှိပါသည်။ ကျောင်းသူသားများအား တစ်ရက်လျှင်
ELP အတန်း တစ်ခုမှ သုံးခုအထိ တက် ရောက်ရန်
ခွဲခြမ်းဖော်ထုတ်ပါသည်။
အထူးသီးသန့်နေရာ အတွက် ELP ၌ ဘာသာစကားဝိဇ္ဇာ၊
သိပ္ပံ သို့မဟုတ် သင်္ချာ ကဲ့သို့သော ဘာသာရပ်များ ပါဝင်
ပါသည်။ ဤအတန်းများထဲတွင် သတ္တမတန်း နှင့်
အဋ္ဌမတန်း ကျောင်းသူသားများသည် အချိန်ဖြင့်သော မြေလှ
မြေလှမ်း၌ ခက်ခဲစွမ်း ထွေးမှုများနှင့်အတူ နက်နဲသော
အကြောင်းအရာများကို ပြုလုပ်ဆောင် ရွက်ရပါသည်။

အချိန်ပြည့် မဂ္ဂနက် အလယ် တန်းကျောင်း

အစီအစဉ်များ ကို ကလေးတန်း၊ ဂလန်းဒေး၊ ဟေးဆိုင်
နှင့် အနောက်ပိုင်း အထက်တန်းကျောင်းများ၌ ဖွင့်လှစ်
ထားပြီး သတ္တမတန်း နှင့်
အဋ္ဌမတန်း ကျောင်းသူသားများအတွက် အချိန်ဖြင့် သော
ပညာရေး အစီအစဉ် များနှင့်ကို ကမ်းလှမ်းထားပါသည်။
ပို၍တင်းကျပ်သော ပညာရေး အစီအစဉ် ကို
မိမိတို့လိုအပ်ကြောင်း ပြသသည့် ကျောင်းသူသားများကို
ခွဲခြမ်းထုတ် ဖော်ပါသည်။



*ပညာရေးလေ့လာသင်ယူစွမ်းဆောင်မှုတွင် မိမိတို့နှင့်
အခြားသောအသက်ရွယ်တူသူတို့၏အသက်၊
အတွေ့အကြုံသို့မဟုတ် ယာယီကျင့်တို့အား
နှိုင်းယှဉ်ကြည့် သည့်အခါမိမိတို့သည် ထူးချွန်ပြောင်
ပြောက်သောကျောင်းသူသားများသို့မဟုတ်
မြင့်သောအဆင့်၌သင်ယူ စွမ်းဆောင်မှုပြု
ပြုလုပ်နိုင်သည့်အလားအလာသို့
ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်းပြသသူ များဖြစ်ပြီးမိမိတို့၏ပညာရေး
အသိပညာလေ့လာသင်ယူခြင်းဆိုင်ရာ
လိုအပ်ချက်များကို ရောက်ရှိအောင်မြင်စွာ
အထူးညွှန်ကြားမှု နှင့် သင်ရှိညွှန်တမ်းကို လိုအပ် ပေးမည်။*

အထက်တန်းကျောင်း ဝန်ဆောင်မှုများ -

သာလွန်သော နေရာချထားမှု အတန်း များကို အရှေ့၊
ဟိုင့်လင်း (Highland)၊ နှင့် အနောက်ဖက်
အထက်တန်း ကျောင်းများ၌ ကမ်းလှမ်းပေးထား ပါသည်။
သာလွန်သော နေရာချထားမှု (AP) သင်ရိုးသည် AP
စာမေးပွဲများ အောင်မြင်သွားသည့်အခါကျောင်းသူသားများအား
ဘေးအား ကောလိပ်ကျောင်း ခရစ်အိမ်များကို ရရှိ စေသည့်
အခွင့်အရေး ရရှိစေပါသည်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အခြေခံပညာအဆင့် နောက်ဆုံးစာမေးပွဲ အစီအစဉ်များ (International Baccalaureate Programs)

သည် Highland နှင့် West အထက် တန်းကျောင်းများတွင်
တည်ရှိပါသည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အခြေခံပညာ
အဆင့် နောက်ဆုံးစာမေးပွဲ (IB) သည် ကမ္ဘာအနှံ့အနှံ့ နှင့်
ပညာနယ်ထဲ တစ်ခုမက သက်ဆိုင်ပြီး အတွေး အခေါ် နှင့် လက်တွေ့
နှစ်ခုစလုံး ဖြစ်ပါသည်။ ဤအမျိုးမျိုးသော လူမျိုးဘာသာပေါင်းစုံ
အတွေးအကြံသည် ပိုင်းခြားစိတ်ဖြာမှု ဆိုင်ရာ အတတ်နှင့်
ကျွမ်းကျင်မှုများကို အလေးထားကာ အမြင့်သဘောထား အပေါ်
အခြေတည်ပြီး နားလည် သဘောပေါက်ပါသည်။ IB သင်ရိုးသည်
ကြီးထွားမှုကို မြှင့်တင်ပြီး ဘက်ပေါင်းစုံသော နေထိုင်မှု အမူအရာကို
တန်ဖိုးထားသူ၊ ယင်းတို့သည် အဆုံးစွန်တစ်ဖက်ရှိ နံရံများသို့ တိုးချဲ့ပြီး
သင်ခန်းစာ၏ တစ်ဖက်သို့ ရောက်ရှိသွားခြင်း သည့်အပြင်
ကန့်သန့်ထားသော ယထာရပ်အနုအတေး၏ တစ်ဘက်သို့ နှင့်
နိုင်ငံရေးဆိုင်ရာ ဘောင်များ နှင့် ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ ခြားနားချက်များ
စသည်တို့ဖြစ်ပါသည်။ ခရိုင်ကျောင်းသို့တက်ရောက်ရန် ကျော
ကျောင်းသူသားများသည် Salt Lake မြို့ ထဲတွင် နေထိုင်ရန် မလိုပါ။

ELP အတွက် ကျွန်ုပ်၏ ကလေးအား ကျွန်ုပ် မည်သို့ ညွှန်ဆိုလွှဲပြောင်း မည်နည်း။

သင့် ကလေး မူလတန်းကျောင်းရှိ အထူးသီးသန့်နေရာ ELP
အကြောင်းနှင့် ပတ်သက်ပြီး **အချက် အလက်**
များအတွက် ကို ကျေးဇူးပြု၍ သင့်ကျောင်း၌ရှိသော သင့်
ကလေး၏ ဆရာထံ သို့မဟုတ် ELP ဆရာထံသို့
ဆက်သွယ်မှုပြုပါ။ မဂ္ဂနက် ELP သို့ သင့်ကလေးအား နေ
နေရာချထား တက်ရောက်စေရန် သင် စိတ်ပါ ဝင်စားခဲ့ပါက
ကျေးဇူးပြုပြီး ELP ရုံးခန်းသို့ 801-578-8573 အားဖြင့်
ဆက်သွယ်မှု ပြုပါ။